

Sebastian Herkner

* 1981



Sebastian Herkner wurde in Bad Mergentheim geboren. Er studierte Produktgestaltung an der HfG Offenbach am Main und konzentrierte sich bereits während seines Studiums auf den Entwurf von Objekten und Möbeln, die unterschiedliche kulturelle Kontexte verbinden. 2006 gründete er sein eigenes Studio für Objekte, Innenarchitektur und Ausstellungsgestaltung in Offenbach am Main.

Sebastian Herkners Erfolg spiegelt sich in zahlreichen Anerkennungen wider, darunter 2011 der Nachwuchspreis des Designpreises der Bundesrepublik Deutschland, 2015 der EDIDA Award für ‚Best International Newcomer‘. Für die imm Cologne 2016 wurde Sebastian Herkner zum ‚Guest of Honour‘ ernannt und gebeten ‚Das Haus – Interiors on Stage‘ zu gestalten. Inzwischen arbeitet Herkner für internationale Firmen, entwirft Möbel und Leuchten, Porzellan und Glas und kuratiert und inszeniert Ausstellungen zum Thema Design.

ClassiCon

Classic Contemporary Design

Sebastian Herkner was born in Bad Mergentheim. He studied product design at HfG Offenbach am Main, and already focused on designing objects and furniture merging various cultural contexts during his studies. In 2006 he founded his own studio for objects, interior design and exhibition design in Offenbach am Main.

Sebastian Herkner’s success is reflected in numerous awards and prizes, including the 2011 German Design Award in the ‘Newcomer’ category and the 2015 EDIDA Award for ‘Best International Newcomer’. Most recently, Sebastian Herkner was named guest of honour at imm Cologne 2016 and invited to present his concept for ‘Das Haus – Interiors on Stage’. Today, Herkner works for international companies, designs furniture and lamps, porcelain and glass, and also curates and stages exhibitions dealing with design.



BELL SIDE TABLE 2012



BELL COFFEE TABLE 2012
BELL SIDE TABLE 2012



BELL COFFEE TABLE COPPER 2013
Special Edition



BELL LIGHT 2013